
Pytania: 

1. Jaki jest liczba FV miesięcznie w podziale na FV sprzedażowe i zakupowe?  

Około 500 m-cznie 

2. Ile spółek będzie obsługiwał system? - 1 

3. Ile systemów do wystawiania FV sprzedażowych posiadacie Państwo, z którymi 

będziemy się integrować? 2  

4. Jakie to systemy? Kuracjusz, Symfonia 

5. Jakim interfejsem zostaną udostępnione dane sprzedażowe (REST API, widok 

bazy danych, pliki udostępniane na dysku, import z pliku)? Import z pliku 

6. W jakim formacie zostaną udostępnione dane sprzedażowe (XML, JSON, pliki 

Excel, pliki testowe o ustalonym formacie)? XML 

7. Do ilu i jakich systemów będą dostarczane FV zakupowe? 1, Symfonia  

8. Czy funkcjonuje u Państwa system obiegu dokumentów? tak, papierowy 

9. Czy zostały określone interfejsy komunikacyjne? nie (synology drive) 

11. Instalacja miałaby się odbyć na naszej chmurze, czy na Państwa serwerach? na 

naszym serwerze 

12. Czy potrzebują Państwo repozytorium do przeglądania faktur/wyszukiwania? 

tak 

13.Jaka będzie liczba użytkowników? 35 osób 

14. W jakim terminie chcieliby się Państwo zintegrować z systemem? Etapami 

II/III kwartał 2024 r. 

 


